
           
 
RG no:  

 
Datum: 10 augustus 2017 
 
 
Steller vragen: CDA Raadslid Jacques van Bergen 
 
 
Onderwerp: Opheldering over uitvoering Fonds Kwaliteitsverbetering Buitengebied  

 
 
De CDA fractie verzoekt het college de navolgende vragen schriftelijk te beantwoorden: 

1. Vanuit welke projecten c.q. bijdragen is het Fonds Kwaliteitsverbetering Buitengebied 

de afgelopen jaren gevoed? Graag een overzicht van 2015 tot en met heden.   

2. Worden alle aanvragen voor bijdragen uit het Fonds Kwaliteitsverbetering Buitengebied 

getoetst aan de project overzichten, zoals opgenomen in de ‘Structuurvisie 

Buitengebied Gemeente Gennep – Borging Kwaliteitsmenu’ (2012)? Kan een actueel 

(vastgesteld) overzicht gegeven worden van de ‘Uitvoeringslijst Fonds Buitengebied’? 

3. Zijn de gelden uit het Fonds Kwaliteitsverbetering Buitengebied ook bedoeld voor 

projecten/aanvragen die reeds subsidiabel zijn via provinciale- of Rijksgelden? 

4. Zijn de gelden uit het Fonds Kwaliteitsverbetering Buitengebied alleen bedoeld voor de 

inrichtings- en herstelwerken of ook voor onderhoudswerken? Zo nee, waarom niet? Is 

het college bereid hierin te voorzien?  

5. Wij gaan er vanuit dat het college in de jaarrekening per project c.q. gehonoreerde 

aanvragen (ook < € 5.000,-) verantwoording aflegt over de gedane uitgaven. Is dat 

correct?  

(Graag de antwoorden voorzien van een toelichting.) 

 
Toelichting: 
 
Op 5 juli 2017 heeft het college van burgemeester en wethouders (B&W) een besluit genomen over 

de uitvoering van het Fonds Kwaliteitsverbetering Buitengebied (FKB). Het doel van dat besluit 

betreft duidelijkheid en snelheid te brengen in de uitvoering van het toekennen van gelden uit het 

FKB. 

De raadsinformatiebrief die behoort bij het B&W-besluit geeft ons aanleiding tot het stellen van een 

aantal vragen.  

 



           
                                                             

Het CDA wil graag weten waar het geld voor de kwaliteitsverbeterende maatregelen in het 

buitengebied concreet aan besteed wordt. Het kan wat de CDA fractie betreft niet zo zijn dat er 

door het op 5 juli 2017 genomen besluit van het college, om aanvragen van < € 5.000,- via mandaat 

te regelen, er een zogenaamde ‘strooipot’ gaat ontstaat waarmee verzoeken om 

kwaliteitsverbeterende initiatieven afgehandeld kunnen worden. Borging en toetsing van de door de 

raad vastgestelde criteria in de ‘Structuurvisie Buitengebied Gemeente Gennep’ blijft van belang.  

Verder wil het CDA voorkomen dat er geld naar aanvragen/initiatieven gaat die reeds via 

provinciale- of Rijkssubsidieregelen subsidiabel zijn. Indien dat het geval is dienen dergelijke 

initiatieven wat het CDA betreft niet vanuit het gemeentelijk FKB betaald te worden. De gemeente 

Gennep moet namelijk niet op de stoel van de provincie of het Rijk (willen) gaan zitten. Ook 

provincie en Rijk (via Rijksdienst voor Ondernemend Nederland) kennen tal van subsidieregelingen 

ter verbetering van de ruimtelijke kwaliteit.  

Tot slot is onderhoud van landschap(selementen) van groot belang. Ook onderhoud draagt bij aan 

kwaliteitsverbetering van het buitengebied. Om die reden mogen dergelijke, specifieke maatregelen 

wat het CDA betreft ook voor subsidie in aanmerking komen, voor zover hiervoor geen provinciale 

of Rijksgelden beschikbaar zijn.  

 
Ondertekening en naam: 
 
Namens het CDA Gennep 

 

Jacques van Bergen 

 
 


